
 

 

 

Praha 14. 3. 2023 

  č. j.: UKFHS/140654/2023 

 

 

Zápis z kolegia děkana ze dne 14. 3. 2023 

 

 

Přítomni: dr. Pětová, dr. Vrabec, Mgr. Strnad, dr. Jeníčková, doc. Málková, dr. Tuček, dr. 

Holeček, doc. Holmerová, P. Černochová 

On-line: prof. Novotný, doc. Holmerová, dr. Zika 

Omluven: dr. Holeček  

 

 

Body: 

 

1/ Slavnostní zasedání pořádané u příležitosti 675. výročí založení Univerzity Karlovy se 

uskuteční dne 5. dubna 2023 od 14:00 ve Velké aule Karolina. Zúčastní se paní děkanka Pětová, 

doc. Málková, proděkanka pro vědu a výzkum, a dr. Jeníčková, proděkanka pro doktorská 

studia.  

 

2/ Příští zasedání Akademického senátu FHS UK proběhne 23. 3. 2023 od 16:00 ve velké aule. 

Představí se kandidáti na děkana FHS.  

 

3/ 23. března 2023 od 10.00 do 12.00 hod. se ve velké aule Karolina uskuteční setkání u 

kulatého stolu věnované přípravě návrhu Strategie udržitelného rozvoje Univerzity Karlovy. 

Na setkání budou představeny její dílčí části, budoucí naplňování, i příklady dobré praxe 

vybraných fakult. Děkanka rozešle kolegiu pozvánku a link na formuláře k připomínkování.  

 

4/ Doc. Málková informovala o devíti nových přijatých grantech GA UK. 

 

5/ Proběhlo další jednání pracovní skupiny týkající se COOPERATIÍ. O schůzce informovala 

doc. Málková. Hlavním tématem druhé schůzky bylo vážení výstupů ze všech vědních 

kategorií. Doc. Málková zmínila, že byly zjištěny deficity ve vykazování OBD. Pracovní skupina 

se sejde ještě 3x . 

 



 

 

 

6/ Dr. Jeníčková informovala o setkání studijních proděkanů; tematizován byl požadavek NAU 

na omezení počtu vedených prací, otevřena byla otázka termínů zápisů ve vztahu k délce 

studia a bonifikacím za včasné ukončení studia.  

 

7/ Dr. Tuček informoval o setkání proděkanů pro rozvoj iniciované prorektorem pro rozvoj, 

dr. Dolečkem. Zmínil nabídku školení k vykazování a nastavování pravidel ke vnořeným 

úvazkům, na toto školení bude vyslána jak personalistka p. Kořínková, tak mzdová účetní Mgr. 

Korčáková. 

 

8/ Žádosti o studentskou podporu zájmové činnosti: 

- žádost N. Hornyaka – podpora projektu v kampusu Hybernská Humani-Talk byla zamítnuta, 

neb na fakultě již podobné jazykové kurzy máme, další vysvětlení doplní děkanka při osobním 

setkání.  

- žádost M. Plass – podpora projektu FHSafe – růžová stužka. Na základě předložených 

stvrzenek budou proplaceny náklady na materiál (stužky) a tisk letáků, celkem se jedná o 

částku Kč 1468,-. Grafický návrh letáku proplacen nebude, jelikož byl proplacen již v loňském 

roce a grafika letáku se od akce konané v září 2022 téměř nezměnila.  Zároveň se kolegium 

shodlo na tom, že žádosti nejsou podávány s dostatečným předstihem a bude třeba na to 

žadatele upozornit.  

 

 

Zapsala: Pavla Černochová 

 

 

 

 

 

 


